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APPLICATION FORM / FORMULAIRE D’INSCRIPTION
4th EAYF FORUM, Bujumbura – Burundi,

17th - 22nd February 2014 / 17- 22 Février 2014
Please fill the form. Personal information will be kept confidential.

Complétez le formulaire (les informations personnelles seront gardées confidentiellement).
Name:







        






Family name                           First name                               Middle name             

Tel Number:




 
Email Address/Adresse electronique: 

Numero de Téléphone
Birth date (day/month/year):.…/..../....

Gender/Genre:


Date de naissance (Jour/Mois/Année)

Citizenship/Nationalité:



Passport (or ID No)/No Passeport (ou CNI No):





Date of issue:.…/..../....



Date of expiry/Date d’expiration:.…/..../....


 

Délivré le : …./…/…
How did you get to know about EAYF?

Comment avez-vous su le Forum des jeunes de l’Afrique de l’Est(EAYF) ? 

What organization or Institution are you affiliated to? 

Quel est le  nom de votre organisation ou institution ? 

Please give a brief description of the Organization and your position (Max 200 words).

Décrivez votre organisation ou institution et votre position dans l’organisation. (Max 200 mots).

What unique contribution do you hope to make while at the conference? (Max 200 words)

Quelle sera votre contribution à la participation active durant la conférence des Jeunes de l'Afrique de l'Est? (Max 200 mots)

Any special need(s)/ Diet? If yes, explain.

Avez-vous des conditions spéciales(s)/ Diététiques ? Si Oui, citez-les en détails 

Workshops/Ateliers

· Sports as a reconciliation tool/Le sport comme outil de réconciliation.

· Entrepreneurship/Entrepreneuriat.

· Conflicts transformation and demographic growth (geo-economics aspects)/Transformation des conflits et croissance démographique(aspets géo-economiques).

I am aware that the conference fee is USD 200 (exclusive of transport to and from the venue and to and from Burundi ) and is payable on arrival on the 17th of February 2014 since 2:00 Pm. I am also aware that I am required to bring a traditional clothe from my country for the gala night. Departures will be on 22nd at 3:00 Pm, unless it is a special case to point out. 

Je suis au courant que les frais de participation s’élèvent à 200$ US (exclus les frais de transport) et que l’échéance de ce payement est à l’arrivé le 17 Février 2014 à partir de 14h. Je suis également conscient que j'apporterai  un vêtement traditionnel de mon pays pour la soirée de gala night(soirée culturelle). Le départ sera le 22 Février 2014 à 15h, sinon c’est un cas spécial à signaler.

Signed by/Signé par: ……………………………………………………..

Date: ………………………………………………………..

Fill this form and send it to: eayf@iofc.org 
You can also reach us through Marc Bukuru (4th EAYF Coordinator) on +257 75126991 email: kurarc@gmail.com Or Zachariah Muturi (Chairman of the 4th EAYF) on +254728936764 email: zakyboaz@gmail.com

